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Abstract (en)
The invention comes within the sector of conventional infantry armaments. It relates to a mortar pseudo-projectile (1) which is inert, serves as a
reducing tube for a low calibre projectile (2) remains in the mortar after this low-calibre projectile has been fired, and is removed from it to serve for
launching a new low-calibre projectile. This device makes it possible to conduct the most economical and most realistic exercise shooting. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention se situe dans le secteur des armements conventionnels d'infanterie. Elle a pour objet un pseudo-projectile (1) de mortier qui
est inerte, qui sert de tube-réducteur a un projectile sous-calibré (2), qui reste dans le mortier aprés le tir de ce projectile sous-calibré, et qui en est
enlevé pour servir a lancer un nouveau projectile sous-calibré. Ce dispositif permet d'effectuer le tir d'exercise le plus économique et le plus réaliste.
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